
Rada Gminy Wilkowice
Radni-Sesja

Protokół nr XXXIII/2021
z sesji w dniu 29 września 2021 r.

Obrady rozpoczęto 29 września 2021 r. o godz. 14:00, a zakończono o godz. 16:16 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 15 członków.

Obecni:

l. Adam Bysko
2. Dariusz Dobija
3. Mirosław Goliszewski

4. Dariusz Kanik

5. Krzysztof Krajewski
6. Robert Kudzia

7. Antoni Kufel

8. Marcin Kwiatek

9. Elżbieta Lenda

10. Alina Macher

11. Bożena Maślanka

12. Małgorzata Olma
13. Katarzyna Seneta
14. Marcin Stawinoga
15. Piotr Wałeczek

l. Otwarcie XXXIII sesji Rady Gminy Wilkowice, stwierdzenie prawomocności obrad.
Przewodniczący Rady Gminy Wilkowice Marcin Kwiatek otworzył XXXIII sesję Rady Gminy Wilkowice.
Zrezygnował z odczytywania informacji o przetwarzaniu wizerunku na sesji z uwagi na fakt, że na sali
nie było mieszkańców.
Powitał serdecznie wszystkich przybyłych na sesję, tj.:

Zastępcę Wójta Gminy Wilkowice pana Macieja Mrówkę,
Sekretarza Gminy panią Alicję Kaszka - Micherdzińską,
Skarbnika Gminy panią Aleksandrę Kastelik,
zastępcę Skarbnika Panią Ewelinę Tobiasz,
radnych rady powiatu w osobie: Adama Caputę,
panią Małgorzatę Lempart z Biura Obsługi Rady, która czuwa na protokołem z sesji,
pana Arkadiusz Dyka - informatyka, który zapewnia sprawne działanie systemu oraz
transmisji,

- wszystkich radnych obecnych na sali i uczestniczących w sesji w sposób zdalny - lista
obecności radnych stanowi załącznik nr l do protokołu.

Przypomniał o informacji technicznej dla radnych, którzy korzystają ze zdalnego połączenia.

Następnie poprosił o potwierdzenie przez radnych quorum w programie e-sesja. Odczytał listę
obecności. Wywołana osoba wypowiadała słowa - "jestem obecny" - w celu potwierdzenia
połączenia.
Następnie na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że aktualnie w posiedzeniu
uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum,
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.
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2. Przedstawienie porządku obrad.
Przewodniczący przedstawił porządek posiedzenia, który stanowi załqczniknr2 do protokołu.

3. Wnioski w sprawie zmian do porządku obrad.
Zmiany do porządku obrad przedstawił Przewodniczący Rady M. Kwiatek, który zgłosił:

- wniosek o rozszerzenie porządku obrad sesji Rady Gminy Wilkowice 29 września 2021 r.
w punkcie 10 - podjęcie uchwał w sprawie o uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie
nieruchomości na rzecz Gminy Wilkowice w drodze przetargu ustnego nieograniczonego, jako ppkt
10 e,

Głosowano wniosek w s rawie:

Wniosek o rozszerzenie porządku obrad sesji Rady Gminy Wilkowice 29 września 2021 r. w punkcie
10 - podjęcie uchwał w sprawie o uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na
rzecz Gminy Wilkowice w drodze przetargu ustnego nieograniczonego, jako ppkt 10 e,

W niki tasowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Za (15)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia,
Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Otma,
Katarzyna Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek

- wniosek o rozszerzenie porządku obrad sesji Rady Gminy Wilkowice 29 września 2021 r.
w punkcie 10 - podjęcie uchwał w sprawie o uchwałę w sprawie przekazania środków finansowych
dla Szpitala Kolejowego w Wilkowicach - Bystrej, jako ppkt 10 f,.

Głosowano wniosek w s rawie:

Wniosek o rozszerzenie porządku obrad sesji Rady Gminy Wilkowice 29 września 2021 r. w punkcie
10- podjęcie uchwał w sprawie o uchwałę w sprawie przekazania środków finansowych dla Szpitala
Kolejowego w Wilkowicach - Bystrej, jako ppkt 10 f,.

W niki losowania

Za: 14, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: l, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Za (14)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia, Antoni Kufel, Marcin
Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna Seneta,
Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek
Wstrzymuję się (l)
Mirosław Goliszewski

4. Informacja Radnych Rady Powiatu o podjętych działaniach na rzecz Gminy Wilkowice.
Radny powiatowy A. Caputa przekazał kilka informacji związanych z pracą Rady Powiatu:
- wnioski komisji bezpieczeństwa ruchu drogowego, które dotyczyły naszej gminy związane z budową
dwóch wyniesionych przejść dla pieszych: na ul. Fałata w Bystrej oraz na ul. Wyzwolenia zostały
zrealizowane. Na ul. Fałata wybudowane przejście będzie trzeba zmodyfikować, gdyż objeżdżając go
kierowcy omijają wyniesione przejście i jeżdżą po wyznaczonym przystanku
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Jeżeli chodzi o wyniesione przejęcie dla pieszych w Wilkowicach na skrzyżowaniu ul. Wyzwolenia,
Strażackiej i Kościelnej w Wilkowicach, to radny Caputa przeprosił, że te prace w pewnej fazie
przebiegały dość ślamazarnie. Firma, która zadanie realizowała do tej pory miała bardzo dobre
opinie. Na szczęście zmierzamy do szczęśliwego zakończenia prac. Pozostała już do wykonania
kosmetyka. Przeprosił za wykonawcę, który w taki sposób prace realizował.

- poinformował, że podjęto działania związane ze zmianą oznakowania zjazdu z drogi ekspresowej Sl
na Szczyrk. Obecnie główny zjazd zaznaczony jest na węźle Wilkowice. Po to była budowana
obwodnica Buczkowic, aby była ona wykorzystywana. Zacytował fragment pisma z lipca tego roku
Zarządu Dróg Wojewódzkich w tym temacie. Dzięki temu ruch tranzytowy spoza terenu nie pójdzie
już ul. Wyzwolenia tylko obwodnicą Buczkowic. Dodał, że nie wie, kiedy finalnie zostanie to
wykonane fizycznie,

- ul. Szczyrkowska - obecnie trwa procedura opracowywania strategii powiatu. Do strategii
wniesiono uwagę Urzędu Gminy w Wilkowicach, aby uwzględnić w niej przebudowę newralgicznych
miejsc na ul. Szczyrkowskiej (skrzyżowanie Szczyrkowska - Wyzwolenia - Fałata w Bystrej; zjazd na ul.
Cmentarną w Bystrej),
W pierwszej wersji strategii skrzyżowanie w Bystrej nie zostało uwzględnienie. W II wersji to
skrzyżowanie zostało uwzględnione.

- most na rzece Białce w Bystrej - radni powiatowi wnioskowali, aby most znalazł się w tej strategii
i tak się stało,

- z drobnych spraw, które udało się wykonać: malowanie barier na moście przy ul. Szczyrkowskiej,
naprawa barier wzdłuż ul. Szczyrkowskiej - konserwacja i remont kompleksowy pozostaną do
zrealizowania w 2022 r.

- poinformował o utrudnieniach na ul. Wyzwolenia w Wilkowicach - w październiku wykonane
zostaną kolejne prace na ul. Wyzwolenia - asfaltowanie na odcinku od ul. Szkolnej do miejsca, gdzie
projektowana jest nowa zatoka autobusowa.

Przewodniczący Rady M. Kwiatek, w imieniu radnej J. J. Piechota, przekazał podziękowania dla Wójta
Gminy Wilkowice, który angażował się w przyspieszanie prac związanych z budową \wyniesionego
przejścia dla pieszych na ul. Strażackiej, Kościelnej i Wyzwolenia w Wilkowicach.

5. Wykonanie budżetu za l półrocze 2021 roku - analiza dochodów i wydatków oraz przebieg
inwestycji na terenie Gminy.
Informację w sprawie wykonania budżetu za l półrocze przedstawiła Pani Skarbnik.
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L.p. Budżet

1.

3.

4.

5.

6.

7.

8.

9.

10.

10.

11.

12.

13.
14.

Dochody budżetowe
w tym:

dochody bieżące

dochody majątkowe

Wydatki budżetowe
w tym:

Wydatki bieżące

Wydatki majątkowe

Nadwyżka/deficyt(1 -2)
Finansowanie 4-10

Przychody ogółem
W tym:

Kred
w tym: kredyty na realizację
zadań z udziałem środków z
budżetu Unii Europejskiej

Pożyczki
w tym: pożyczki na realizację
zadań z udziałem środków z

budżetu Unii Europejskiej

Spłata pożyczek
udzieleń ch

Nadw " ka budżetowa

Niewykorzystane środki
pieniężne, o których
mowa w art. 217 ust. 2

pkt 8 ustawy o finansach
ubliczn ch

Wolne środki
w tym: na pokrycie deficytu

Rozchody ogółem
W tym:
Kred
w tym na realizację zadań
współfinansowanych z
budżetu Unii Europejskiej

Póz czki
w tym na realizację zadań
współfinansowanych z
budżetu Unii Europejskiej

Póz czki udzielone

Loka w bankach

Plan pierwotny Plan po zmianach

81 640 343,00 84 535 522,25

72 022 229,00
9618114,00

99 840 343, 00

68 059 397, 78

31 780 945, 22

-18 200 000,00

18200000,00
20 387 808,50

9 000 000,00

8 025 000. 00

7 375 000,00

230 590,50

3132218,00

2 187 808,50

2 000 000, 00

86417, 90

101 390, 60

73 289 328,25

11 246 194, 00

102662537,75

68 672 594,03

33 989 943, 72

-18 127 015,50

18127015,50
20 314 824, 00

6 552 145, 50

10232088, 00

9 582 088,00

230 590,50

Wykonanie

50991 919, 23

38 253 872,57
12738046,66

45 535 028, 09

31 892 195, 49

13642832, 60

5456891,14

16240059,13
17354889, 03

452 651, 41

4 443 487, 81

4 343 487,81

100119, 53

Wskaźnik

wykonania

60,32%

52,20%

113, 27%

44,35%

46, 44%

40, 14%

3 300 000, 00 12 358 630, 28

2 187 808, 50

2 000 000, 00

86417, 90

101 390,60

1 114829, 90

1 000 000, 00

47517,90

67312,00

Budżet gminy Wilkowice na dzień 30.06.2021 roku zamknął się nadwyżką w kwocie
5.456.891, 14ztotych.
Z budżetu gminy została udzielona pożyczka
Klubowi Sportowemu "Bystra" w Bystrej w wysokości 67.312,00 złotych, na wyprzedzające
finansowanie zadania realizowanego z udziałem środków pochodzących z budżetu Unii
Europejskiej pn. "Strefa promocji aktywności na świeżym powietrzu w Bystrej"
Gmina w okresie sprawozdawczym nie udzieliła żadnych poręczeń i gwarancji.

W okresie od 01.01 do 30.06.2021 roku zaciągnięto w WFOŚ i GW w Katowicach pożyczkę w
wysokości 100. 000, 00 złotych oraz w NFOŚ i GW w Warszawie pożyczkę w wysokości
4.343.487,81 złotych, spłacono 1.047.517,90 złotych zobowiązań wynikających z zaciągniętych w
latach poprzednich rat pożyczek i kredytów. Wydatki związane z obsługą długu publicznego
wyniosły 151. 060, 51 złotych.
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Ponadto P. Skarbnik przedstawiła również przebieg inwestycji na terenie Gminy na podstawie
załącznika majątkowego (zał. nr 3)

Przewodniczący Rady M. Kwiatek poinformował, że Regionalna Izba Obrachunkowa również
wypowiedziała się w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu za l półrocze 2021 r. Opinia RIO była
pozytywna z zastrzeżeniami. Skład orzekający zwrócił uwagę między innymi na konieczność
aktualizacji uchwały o zakresie i przebiegu wykonania z budżetu. Zwrócił się do ani Skarbnik
o przygotowanie projektu uchwały w tym zakresie.
Kolejna sprawa na jaką RIO zwraca uwagę, to znaczny wzrost zadłużenia naszej gminy w stosunku do
ostatniego okresu sprawozdawczego. Jest to niebezpieczna tendencja, która wymaga szczególnej
analizy i uwagi Rady Gminy.

6. Sprawozdanie Wójta o pracy w okresie międzysesyjnym.
Informację w sprawie przedstawił zastępca M. Mrówka.

ZAMÓWIENIA PUBLICZNE:

Postępowania przetargowe
l) W dniu 21. 09. 2021 r. ogłoszono postępowanie przetargowe na zadanie pn. "Zimowe

utrzymanie dróg na terenie gminy Wilkowice poprzez ich odśnieżanie i zwalczanie gołoledzi
w sezonie 2021/2022". Zaplanowane były na dzień dzisiejszy otwarcie ofert -
w postępowaniu nie wpłynęła żadna oferta.

2) W dniu 23. 09.2021 r. ogłoszono postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego na
zadanie pn. "Pełnienie funkcji inspektora nadzoru inwestorskiego w trakcie realizacji zadania
"Budowa budynku usługowego przedszkola przy ul. Szczyrkowskiej w Mesznej wraz
z niezbędną infrastrukturą towarzyszącą". Otwarcie ofert nastąpi 01. 10. 2021 r. o godz.
12:15.

Podpisane umowy
l) W dniu 23.09. 2021 r. podpisano umowę na zadanie pn. "Budowa kanalizacji sanitarnej

w Bystrej przy ul. Beskidzkiej". Przetarg wygrało P. P. U. H. "TABUD" S. C. Aleksander Zając,
Tadeusz Zając. Wartość umowy to 179. 017, 89 zł.

2) W dniu 24. 09. 2021 r. podpisano umowę na zadanie pn. "Budowa budynku usługowego
przedszkola przy ul. Szczyrkowskiej w Mesznej wraz z niezbędną infrastrukturą
towarzyszącą". Przetarg wygrała Firma Bielskie Przedsiębiorstwo Budownictwa
Przemysłowego S.A. Wartość umowy: 12. 287. 700,00 zł.

Złożone wnioski o dofinasowanie

Na poprzedniej sesji Wójt poinformował o złożeniu wniosków o dofinansowanie inwestycji w ramach
Programu Polski Ład oraz ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. W dalszym ciągu
oczekujemy na wyniki oceny dla następujących projektów:

l) W ramach Programu Polski Ład:
- Przebudowa drogi gminnej ul. Prostej w Wilkowicach - kwota inwestycji 12.500.000 zł
- Budowa łącznika drogi powiatowej ul. Szczyrkowskiej z ul. Kościelną w miejscowości Bystra
- kwota inwestycji 5.000.000 zł
- Rozbudowa ul. Klimczoka w Bystrej wraz z budową mostu na Białce stanowiącego łącznik
z drogą powiatową ul. Juliana Fałata w Bystrej - kwota inwestycji 30.000.000 zł

2) W ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na zadanie "Przebudowa dróg gminnych
Wiśniowej i Ornej w Bystrej" - kwota inwestycji 1.424. 764 zł
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KANALIZAUA:
Budowa kanalizacji - ETAP 2
Obecnie trwają roboty związane z budową tłoczni ścieków " PS -01 - Huciska" i "PS 02 - Łubinowa".
Zakończono montaż 4 zbiorników retencyjnych na Huciskach. Zabudowano kolektor deszczowy
Dn600 między zbiornikami. Zgodnie z decyzją, wycięto drzewa przy potoku Wieśnik w miejscu
planowanego wylotu brzegowego.
Wykonano połączenia rurociągów kanalizacji grawitacyjnej i tłocznej na terenie tłoczni Huciska.
Pozostało do wykonania przejście nad Zimnikiem.
Z uwagi na intensywne opady deszczu i naniesienie dużych ilości zanieczyszczeń do kanalizacji
i zbiorników, konieczne jest ponowne czyszczenie sieci wokół pompowni. Po kamerowaniu tych
odcinków kanalizacyjnych. Wykonawca przystąpi do montażu elementów tłoczni.
W celu zabezpieczenia tłoczni Huciska przed podtopieniem w rejonie ul. Galicyjskiej budowana jest
kanalizacja deszczowa, trwa budowa kanałów, a do wykonania pozostaje wylot oraz zabudowa
separatora i osadnika.
W okresie miedzy sesjami wykonano warstwę ścieralną asfaltu na ulicach: Szkolna, Modrzewiowa,
Zawilców, Bławatków, Gościnna w Wilkowicach. Trwają końcowe prace związane z wykonaniem
poboczy.
Roboty dodatkowe:
- zakończono budowę kanalizacji sanitarnej na ulicy Borsuczej w Wilkowicach do czasu oddania do
użytkowania całej zlewni PJO E, nie ma możliwości podłączania budynków do kanalizacji,
- obecnie trwają prace związane z budową kanalizacji w ul. Górskiej w Wilkowicach, do
zamontowania pozostała l przydomowa pompownia ścieków oraz odtworzenie nawierzchni.
Planowane jest wykonanie warstwy wiążącej do ok. 2 tygodni,
- końcem października planowana jest budowa kanalizacji w ulicy Malinowej w Wilkowicach.
Zaawansowanie finansowe:

W dniu 08.09.2021 złożono Przejściowe świadectwo Płatności nr 22 na kwotę 1424400,12 zł netto.
Płatności od początku budowy (etap 2): 28 418 761, 15 zł.
Efekt ekologiczny:
Na dzień 31. 08.2021 r. zostało podłączonych do kanalizacji 765 budynków w ramach Projektu (dane
uzyskane od AQUA S.A.), co stanowi już ok. 45% wymaganego efektu.

Budowa sieci kanalizac"i sanitarne' oza ro*ektem:
Budowę kanalizacji sanitarnej w ulicy Swojskiej w Wilkowicach - wykonawca Firma Budowlana
"Wulkan" Piotr Pająk, do wykonania 480 m kanalizacji. Na dzień dzisiejszy wykonano ok. 120 m, tj.
25 % zakresu rzeczowego. Termin realizacji: 27. 12.2021.

"Budowa bocznej sieci kanalizacji sanitarnej łączącej sieć główną z budynkami położonymi na
terenie Gminy Wilkowice w roku 2021 - część l."

Wykonawca: firma WULKAN Piotr Pająk. W ramach zadania planuje się do wykonania 21 sięgaczy na
terenie całej Gminy. Stan zawansowania robót: 50 % zakresu rzeczowego. Termin realizacji -
21.12.2021.

"Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w Bystrej przy ul. Beskidzkiej".
Wykonawca: P. P. U. H. "TABUD" S.C. ; Aleksander Zając, Tadeusz Zając.
Zakres rzeczowy: 175 m sieci kanalizacji sanitarnej. Planowany termin rozpoczęcia robót: październik/
listopad 2021. Termin realizacji: 23. 01. 2022.
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PLANOWANIE PRZESTRZENNE:
Informacja bez zmian w stosunku do poprzednich sesji.

DODATKOWE INFORMAUE:
- W ostatni weekend Gmina Wilkowice gościła delegację z partnerskiej Gminy Pucov. W bieżącym
roku realizujemy z Gminą Pucov projekt partnerski "Dwie gminy - jeden cel - wymiana kulturalna
mieszkańców Gminy Wilkowice i Gminy Pucov" w ramach funduszy Interreg V-A Polska - Słowacja
2014-2020.
Październik jest ostatnim miesiącem realizacji projektu, lecz z pewnością zawiązana współpraca
będzie owocowała kolejnymi wspólnymi inicjatywami. Z tego miejsca chcę serdecznie podziękować
koordynatorowi projektu - P. Wojciechowi Cendrzakowi za zaangażowanie w realizację oraz
pozostałym członkom zespołu.

- W minioną niedzielę odbył się uroczysty Odpust w parafii Św. Michała Archanioła w Wilkowicach,
w tym roku o szczególnym charakterze Odpustu Pasterskiego, mającego na celu upamiętnienie Roku
Górali w Województwie Śląskim. Podczas części artystycznej reprezentanci Gminy Pucov
zaprezentowali na scenie tradycyjne pieśni i tańce z rejonu Dolnego Kubina na Słowacji. Częścią
uroczystości było odsłonięcie muralu z pasterzem na ścianie OSP w Wilkowicach, powstałego dla
upamiętnienia Roku Górali.
Podziękował organizatorom tak pięknej i ważnej uroczystości, za zaangażowanie, pomysł i całą
realizację. Podziękował wszystkim, którzy przyczynili się do tak wspaniałej uroczystości podczas
odpustu.

P. Sekretarz A. Raszka Micherdzińska przedstawiła informację na temat Narodowego Spisu
Powszechnego Ludności l Mieszkań, który trwa od l kwietnia br.
W celu koordynacji działań związanych z realizacją spisu na terenie Gminy Wilkowice powołano
Gminne Biuro Spisowe, na czele którego jako Gminny Komisarz Spisowy działa Wójt Gminy
Wilkowice. Ponadto Pani Sekretarz dodała, że przez cały okres trwania Spisu Powszechnego miała
przyjemność być jego zastępcą i koordynować Spis.

Na terenie Gminy Wilkowice w wyniku naboru kandydatów na rachmistrzów pozyskaliśmy 19 osób,
z których jedynie 6 mogło zostać rachmistrzami w samej Gminie Wilkowice. Na koniec spisu zostało
z nami 4 najwytrwalszych rachmistrzów, nota bene będących mieszkańcami, a właściwie
mieszkankami naszej Gminy.

Spośród metod przeprowadzania spisu metodą wiodącą i obowiązkową był tzw. samospis
internetowy. Można było dokonać spisu na własnym urządzeniu lub odwiedzić stanowisko do
samospisu, które działało w naszym urzędzie codziennie, zapewniając jednocześnie asystę techniczną
podczas procesu spisywania. Z odwiedzin w naszym Urzędzie w celu przeprowadzenia samospisu
skorzystała do dziś niebagatelna liczba 754 osób. Patrząc całościowo metodą samospisu spisało się na
dzień dzisiejszy aż 61, 8% mieszkań w Gminie Wilkowice.
Rachmistrze spisowi prowadzili działania zarówno w formie wywiadów telefonicznych, jak
i wywiadów bezpośrednich z mieszkańcami w miejscu ich zamieszkania oraz podczas dyżurów
w Urzędzie Gminy trwających już od lipca. Odbyły się także dyżury rachmistrzów w poszczególnych
parafiach oraz w meszniańskiej bibliotece. Statystyki w tym zakresie to 17, 5% mieszkań spisanych
telefonicznie oraz 4,7% mieszkań spisanych bezpośrednio. Spisu pozostałych mieszkań dokonali
rachmistrze zewnętrzni oraz cali center.

Z tego miejsca pragnę podziękować wszystkim zaangażowanym w realizację Spisu Powszechnego na
terenie Gminy Wilkowice - w pierwszej kolejności dziękuję pracownikom Gminnego Biura Spisowego
oraz pozostałym pracownikom Urzędu Gminy i innych jednostek, którzy aktywnie włączyli się
w promocję spisu. Podziękowania ślę również dla Rady Gminy, która również promowała nasze
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działania. Gorące podziękowania także dla wszystkich rachmistrzów terenowych, którzy z wielkim
zaangażowaniem współpracowali z nami na przestrzeni ostatnich miesięcy.
Największe podziękowania jednak dla Mieszkańców, którzy już zrealizowali obowiązek spisowy,
podchodząc do niego z odpowiedzialnością i zrozumieniem. Dzięki Wam można poszczycić się
świetnym wynikiem - wg stanu na godzinę 12. 00 mamy już spisanych aż 93, 52% mieszkań.

Ponieważ czas na wzięcie udziału w spisie mija w dniu jutrzejszym o północy, gorąco zaapelowała
o niepozostawianie spisu na ostatni moment.

Wszystkich jeszcze nie spisanych zaprosiła do Urzędu Gminy - dziś i jutro od 7. 30 do 18. 00
rachmistrzowie terenowi dyżurują dyżurować w Urzędzie. Również w Urzędzie można skorzystać
z możliwości spisania się samodzielnego poprzez stronę www.s is. ov. l Zapewniamy asystę, w razie
problemów technicznych.
Przypomniała, na koniec, że udział w spisie jest obowiązkowy, a uchylanie się od obowiązku
spisowego jest obarczone karą grzywny do 5.000 zł.

Podziękowała wszystkim Państwu za uwagę i jeszcze raz zaprosiła do Urzędu Gminy w Wilkowicach
osoby, które jeszcze nie zrealizowały obowiązku spisowego.

7. Informacja Przewodniczącego Rady o pracy w okresie międzysesyjnym.
Przewodniczący przedstawił działania w okresie międzysesyjnym obejmujący okres od 31. 08. 2021 do
29.09.2021

l) l września - Msza św. na rozpoczęcie roku szkolnego w SP 2 Bystra,
2) 3 września - Gala Samorządowiec Roku w Sosnowcu,
3) 5-6 września - wizyta w partnerskiej Gminie Pucov na Słowacji w ramach projektu "Dwie

Gminy - jeden cel - wymiana kulturalna mieszkańców Gminy Wilkowice i Gminy Pucov"
współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego,

4) 6 września - Rada Sołecka w Wilkowicach,
5) 12 września - Święto Powiatu Bielskiego w Kozach,
6) 25 - 26 września - spotkanie z mieszkańcami Gminy Pucov, którzy odwiedzili naszą Gminę

w ramach ww. projektu,
7) 26 września: Puchar Klimczoka w biegach na nartorolkach, Odpust Pasterski na św. Michała

w Wilkowicach.

8. Informacja Przewodniczącego Rady o pisemnych interpelacjach i zapytaniach radnych.
Przewodniczący poinformował o złożonym zapytaniu przez radną M. Olmę w sprawie wycinki drzewa
i ochrony drzew przed ich usunięciem, zlokalizowanych przy ul. Bliskiej w rejonie siłowni zewnętrznej,
które wpłynęło 24 września br. Na BIP-ie można zapoznać się z pełną treścią zapytania.

9. Informacja Przewodniczących komisji na temat wniosków wypracowanych na komisjach.
- Komisja Skarg, Wniosków i Petycji - przewodniczący Krzysztof Krajewski poinformował, że

komisja we wrześniu nie spotykała się
Przewodniczący Rady poinformował, że wpłynęła petycja do rozpatrzenia, dlatego będzie potrzeba
zwołania komisji.

- Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych - przewodniczący Antoni Kufel poinforował, że
komisja na posiedzeniu 22 września br. sformułowała dwa wnioski związane z remontem
odwodnienia przedszkola w Wilkowicach.
Wniosek l:

W związku z pojawieniem się przecieków w części piwnic budynku Przedszkola Publicznego
wWilkowicach w miejscu nowo wykonanego przyłącza wodociągowego. Komisja wnioskuje
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o przeprowadzenie kontroli poprzez wykonanie odkrywki w miejscu znajdującego się przyłącza
i ocenę prawidłowości wykonanych prac.

Wniosek 2:

W związku z dalszym przemakaniem ścian piwnicy od strony parkingu (pd-zach) w Przedszkolu
Publicznym w Wilkowicach, komisja wnioskuje o niezwłoczne podjęcie prac naprawczych w tym
miejscu, wezwanie wykonawcy oraz inspektora nadzoru w celu dokonania oceny sytuacji i podjęcia
stosowanych działań.

- Komisja Infrastruktury i Ochrony Środowiska przewodnicząca Bożena Maślanka
poinformowała, że komisja na ostanim posiedzeniu wniosków nie wypracowała.

- Komisja Budżetu, Strategii i Rozwoju Gminy - przewodnicząca Katarzyna Seneta
poinformowała, że komisja na ostanim posiedzeniu wniosków nie wypracowała.

- Komisja Sportu, Turystyki, Zdrowia i Promocji Gminy - przewodnicząca Alina Macher
poinformowała o sformułowaniu jednego wniosku na posiedzeniu 28 września br. o następującej
treści: Komisja Sportu, Turystyki, Zdrowia i Promocji Rady Gminy jednogłośnie wnioskuje
o zabezpieczenie w budżecie gminy na rok 2022 - kwoty 1, 5 miliona złotych, jako wkładu własnego
gminy, w celu realizacji projektu (przy wsparciu środków zewnętrznych), dotyczącego
zagospodarowania terenów reakreacyjno - sportowych, zlokalizowanych przy ulicy Do Lasku
w Wilkowicach.

- Komisja Rewizyjna - przewodnicząca Elżbieta Lenda poinformowała, że komisja na ostatnim
posiedzeniu wniosków nie wypracowała.

- Komisja Statutowa - przewodnicząca Małgorzata Olma poinforowała, że Komisja Statutowa
na posiedzeniu 24 września br. sformułowała jeden wniosek o następującej treści: doraźna Komisja
Statutowa wnioskuje o uruchomienie w miesiącu październiku 2021 r. konsultacji społecznych,
zgodnie z procedurą określoną w uchwale nr XXXI/264>2013 Rady Gminy Wilkowice z 27 lutego 2013
roku w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami, w związku z
opracowaniem przez doraźną Komisję Statutową projektu statutu Gminy Wilkowice oraz projektu
statutu sołectw Bystra, Meszna, Wilkowice.

Przewodnicząca w/w komisji M. Olma podziękowała członkom komisji. Sekretarz Gminy Alicji Raszce -
Micherdzińskiej, protokolantowi Małgorzacie Lempart i radnym za pracę, niezawodną obecność
i zaangażowanie merytoryczne i praktyczne w pracę Komisji Statutowej.

Następnie Przewodniczący ogłosił 5 minutową przerwę.

10. Podjęcie uchwał w sprawie:
Przewodniczący wznowił obrady po przerwie.

a) zmiany uchwały nr XXII/167/2012 Rady Gminy Wilkowice z dnia 26 czerwca 2012 r. w sprawie
nadania Statutu Samodzielnemu Gminnemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Wilkowicach,

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Przewodniczący Rady. Przypomniał, że Rada
Społeczna SGZOZ w Wilkowicach pozytywnie zaopiniowała proponowane zmiany.
Jednogłośną rekomendację podjęcia uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji Sportu, Turystyki
Zdrowia i Promocji Gminy A. Macher.

Przewodniczący poruszył sprawę dyskutowanych dodatkowych zmian do statutu tj. poszerzenia
składu rady społecznej. Radca Prawny wypowiedział się w tej sprawie. Zgodnie z jego opinią skład
Rady społecznej został ustalony i zmiana może być dokonana z chwilą zakończenia kadencji i wyboru
nowego składu, ale już na okres nowej kadencji.
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P. A. Macher - wniosek pani dyrektor SGZOZ dotyczył dwóch zmian w statucie, które znalazły
odzwierciedlenie w statucie. Były również inne propozycje zmian w statucie, ale radca prawny
P. Kieczka wydał opinię, że nie ma możliwości poszerzenia składu Rady Społecznej SGZOZ w trakcie
kadencji.

Głosowano w s rawie:

zmiany uchwały nr XXII/167/2012 Rady Gminy Wilkowice z dnia 26 czerwca 2012 r. w sprawie
nadania Statutu Samodzielnemu Gminnemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Wilkowicach,

W niki łosowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Za(15)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia,
Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma,
Katarzyna Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek

Uchwała otrzymała nrXXXIII/314/2021

b) zmiany uchwały nr Xll/89/2011 Rady Gminy Wilkowice z dnia 27 października 2011 r. w sprawie
określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków korzystania z przystanków

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Wilkowice,

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Przewodniczący Rady. Zmiana związana jest
z utworzeniem nowego przystanku - Wilkowice - Potoczek.

Jednogłośną rekomendację podjęcia uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji Infrastruktury
i Ochrony Środowiska B. Maślanka.

Głosowano w s rawie:

zmiany uchwały nr Xll/89/2011 Rady Gminy Wilkowice z dnia 27 października 2011 r. w sprawie
określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków korzystania z przystanków
komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Witkowice,.

W niki tasowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Za(15)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia,
Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma,
Katarzyna Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek

Uchwała otrzymała nr XXXIII/315/2021

c) wprowadzenia zmian do budżetu GminyWilkowice na 2021 rok,

Projekt uchwały przedstawiła P. Skarbnik. Poinformowała, że w stosunku do projektu uchwały
dokonano korekty i przedstawiono zakres zmian na posiedzeniu Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju
Gminy. Omówiła zakres tej zmiany Jednakże po komisji konieczna była kolejna zmiana. Aby rozliczyć
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dotację na transport covidowy dokonano kolejnej korekty w uchwale w tym samym dziale i rozdziale,
dlatego projekt uchwały ponownie uległ zmianie. Omówiła zakres tej zmiany.
Wobec powyższego P. Skarbnik dodała, że konieczna jest zmiana do projektu uchwały w sprawie
wprowadzenia zmian do budżetu Gminy Wilkowice na 2021 r. polegająca na przesunięciu środków w
dziale 851, rozdziale 85195, poprzez zmniejszenie paragrafów na wynagrodzenia i składki od nich
naliczane oraz paragrafu 4300 i zwiększenie paragrafu 4210.
Proponowane zmiany powodują konieczność zmiany treści par. 2 uchwały oraz załącznik nr 2 uchwały

Przewodniczący rady M. Kwiatek zasygnalizował, że projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian
do budżetu gminy Wilkowice na 2021 w paragrafie 10 wskazuje na zmianę treści uchwały budżetowej
w zakresie wysokości udzielanych pożyczek przez Wójta Gminy Witkowice Zwrócił się z prośbą do
Pani Skarbnik o wyjaśnienie.
P. Skarbnik wyjaśniła, że aby Wójt mógł udzielić pożyczek stowarzyszeniom na realizację zadań
współfinansowanych środkami z Unii Europejskiej, to musi mieć zgodę rady. Do tej pory limit ten
ustalony byt na poziomie 125.000 zł. Obecnie planuje się zwiększenie tej kwoty do 350. 000 zł

Głos zabrał radny M. Stawinoga, który w stosunku do projektu uchwały w sprawie wprowadzenia
zmian do budżetu Gminy Wilkowice na 2021 r. złożył wniosek, aby w projekcie uchwały w sprawie
wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Wilkowice na 2021 r. wykreślić środki w wysokości 3. 500 zł
z przeznaczeniem na zakup dodatkowego ubezpieczenie samochodu dla Policji.
Dodał, że Gmina ma inne potrzeby i wydatki.

Radny M. Goliszewski zapytał, skąd kwota 3. 500 i na jakiej podstawie zostały te środki ujęte w planie
wydatków uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu gminy Wilkowice na 2021 r.

P. Skarbnik - odczytała pismo Komendanta Miejskiego Policji w powyższej sprawie.

M. Goliszewski - ad vocem - stwierdził, że nie widzi logiki w tym, co my robimy. Na komisji
budżetowej nie było jednomyślnego stanowiska w tym zakresie. Zabezpieczamy pieniądze nie mając
do tego podstawy.
Dodał, że podziela wątpliwości radnego Stawinogi w tej sprawie.
P. Skarbnik wyjaśniła, że aby rada mogła podjąć uchwałę o udzieleniu pomocy najpierw musi
zabezpieczyć środki w budżecie, a potem podejmuje uchwałę o udzieleniu pomocy.

Przewodniczący Rady M. Kwiatek stwierdził, że projekty uchwały przygotowuje Wójt. Do projektu
uchwały odnosi się komisja a potem głosujemy na sesji.

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju Gminy K. Seneta poinformowała, że wniosek
radnego Stawinogi nie zyskał poparcia komisji budżetowej. Za wnioskiem był jeden radny, trzy osoby
wstrzymały się od głosu, a trzy były przeciwne temu wnioskowi.

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek zgłoszony przez radnego M. Stawinogę.

Głosowano wniosek w s rawie:

aby w projekcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Wilkowice na 2021 r
wykreślić środki w wysokości 3. 500 zł z przeznaczeniem na ubezpieczenie samochodu dla Policji.

W niki tasowania

Za: 3, Przeciwko: 4, Wstrzymuję się: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

str. 11



W niki imienne:

Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Marcin Stawinoga

Przeciwko (4)
Marcin Kwiatek, Bożena Maślanka, Katarzyna Seneta, Piotr Wałeczek

Wstrzymuję się (8)
Adam Bysko, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia, Antoni Kufel, Elżbieta Lenda, Alina
Macher, Małgorzata Olma

Wniosek nie zyskał akceptacji Rady Gminy.

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek, po uprzednim uzgodnieniu z Panią
Skarbnik, w sprawie zmiany do projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu Gminy
Wilkowice na 2021 r. polegających na przesunięciu środków w dziale 851, rozdziale 85195, poprzez
zmniejszenie paragrafów na wynagrodzenia i składki od nich naliczane oraz paragrafu 4300
i zwiększenie paragrafu 4210. Proponowane zmiany powodują konieczność zmiany treści par. 2
uchwały oraz treści objaśnień do Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021 - 2032.

Głosowano wniosek w s rawie:

zmiany do projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu Gminy Wilkowice na 2021 r.
polegających na przesunięciu środków w dziale 851, rozdziale 85195, poprzez zmniejszenie
paragrafów na wynagrodzenia i składki od nich naliczane oraz paragrafu 4300 i zwiększenie paragrafu
4210. Proponowane zmiany powodują konieczność zmiany treści par. 2 uchwały oraz treści objaśnień
do Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2032.

W niki tasowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Robert Kudzia, Antoni Kufel,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Katarzyna Seneta, Marcin
Stawinoga, Piotr Wałeczek

Wstrzymuję się (2)
Krzysztof Krajewski, Małgorzata Olma

Rekomendację, (która nie była jednogłośna) dla podjęcia uchwały przedstawiła Przewodnicząca
Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju Gminy K. Seneta.

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wprowadzenia
zmian do budżetu Gminy Wilkowice na 2021 rok,

Głosowano w s rawie:

wprowadzenia zmian do budżetu Gminy Wilkowice na 2021 rok,.

W niki tasowania

Za: 8, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O
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W niki imienne:

Za (8)
Dariusz Kanik, Robert Kudzia, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka,
Katarzyna Seneta, Piotr Wałeczek

Wstrzymuję się (7)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel, Małgorzata
Olma, Marcin Stawinoga

Uchwała otrzymała Nr XXXI 11/316/2021

d) wprowadzenia zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilkowice na lata 2021-2032.

Projekt uchwały przedstawiła Pani Skarbnik. Zmieniły się objaśnienia, które zostały przegłosowane
powyżej związane z wydatkami. Omówiła szczegółowo zakres zmian.

Ponadto P. Skarbnik poinformowała, że w projekcie uchwały dokonano drobnych korekt pisarskich,
poprawiono drobne błędy literowe w opisie.

Ponadto poinformowała, że w uchwale nr 312 z 31 sierpnia 2021 r. w sprawie wprowadzenia zmian
do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilkowice na lata 2021-2032 omyłkowo nie
wprowadzono zwiększenia dotyczącego obsługi kwoty długu (odsetki od kredytu), dlatego należy
tego dokonać przy podejmowaniu w/w uchwały.

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju Gminy K. Seneta poinformowała, że komisja
rekomenduje Radzie Gminy podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Witkowice na lata 2021-2032, przy czym nie jest to jednogłośna
rekomendacja.

Głosowano w s rawie:

wprowadzenia zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilkowice na lata 2021 -2032.

W niki tasowania

Za: 8, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Dariusz Kanik, Robert Kudzia, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka,
Katarzyna Seneta, Piotr Wałeczek
Wstrzymuję się (7)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel, Małgorzata
Olma, Marcin Stawinoga

Uchwała otrzymała Nr XXXIII/317/2021
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e) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Wilkowice w drodze przetargu
ustnego nieograniczonego.

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Przewodniczący Rady.

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju Gminy poinformowała, że komisja rekomenduje
Radzie Gminy podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz
Gminy Wilkowice w drodze przetargu ustnego nieograniczonego, przy czym nie jest to jednogłośna
rekomendacja.

Głosowano w s rawie:

wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Wilkowice w drodze przetargu ustnego
nieograniczonego.

W niki tasowania

Za: 11, Przeciwko: l. Wstrzymuję się: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Dariusz Dobija, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia, Antoni Kufel, Elżbieta Lenda, Alina
Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna Seneta, Piotr Wałeczek
Przeciwko (l)
Marcin Stawinoga

Wstrzymuję się (3)
Adam Bysko, Mirosław Goliszewski, Marcin Kwiatek

Uchwała otrzymała NrXXXIII/318/2021

f) przekazania środków finansowych dla Szpitala Kolejowego w Wilkowicach - Bystrej.

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Przewodniczący Rady.

P. Skarbnik poinformowała, że na poprzedniej sesji w zmianach w budżecie zagwarantowano środki
na w/w cel. Niemniej jednak, aby środki przekazać konieczne jest podjęcie uchwały w sprawie
przekazania środków finansowych dla Szpitala Kolejowego w Wilkowicach - Bystrej.

Przewodniczący Rady M. Kwiatek przypomniał, że było również pismo ze Szpitala Kolejowego
w Wilkowicach - Bystrej w tej sprawie.

Głosowano w s rawie:

przekazania środków finansowych dla Szpitala Kolejowego w Wilkowicach - Bystrej.

W niki fasowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Za(13)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel, Marcin Kwiatek,
Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna Seneta, Marcin
Stawinoga, Piotr Wałeczek
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Wstrzymuję się (2)
Mirosław Goliszewski, Robert Kudzia

Uchwała otrzymała N r XXXI 11/319/2021

11. Wolne wnioski, komunikaty.

Zastępca Wójta M. Mrówka poinformował o przeprowadzonej rozmowie z dr Stanko, twórcą
monografii Gminy Wilkowice. Zapoznał radnych z maiłem od pana dr Stanko. Należy odpowiedzieć
sobie na pytanie czy radni są zainteresowani prowadzeniem badań na temat rodziny
Międzybrodzkich, która została zesłana na Sybir. Pan doktor Stanko może prowadzić dalsze badania,
jeżeli jesteśmy tym zainteresowani.
M. Mrówka wyjaśnił, że w urzędzie nie ma żadnych informacji na temat losów tej rodziny.

M. Kwiatek zapytał z czym się to wiąże, jakie koszty są z tym związane i do kiedy musimy podjąć
decyzję?
Należałoby ustalić szczegółowe informacje i na komisjach branżowych powrócić do tematu na
spokojnie. Jaki skutek miałyby te badania - powstanie książki, monografii?

M. Goliszewski zaproponował zajęcie się tym tematem. To może dotyczyć wielu innych rodzin.
Jak działało NKWD w tamtych czasach, to my dobrze wiemy. Temat wart jest realizacji.

A. Macher stwierdziła, że inicjatywa jest bardzo godna polecenie. Popieramy tę inicjatywę.
W komisjach będziemy zastanowić się jak to realizować. Teraz jest dobry moment na podjęcie decyzji
na tak. Środków finansowych można poszukać, są różne możliwości.

Zastępca Wójta M. Mrówka przypomniał, że monografia powstała we współpracy naszej gminy
z gminą Likavka i w 85% była sfinansowana ze środków zewnętrznych.

E. Lenda poparła udział naszej rady w takich inicjatywach.

Przewodniczący Rady M. Kwiatek przedstawił korespondencję skierowaną do Rady:
- wnioski do projektu budżetu - powinny być kierowane do Wójta z Gminnej Spółka Wodnej

w Wilkowicach, OSP w Wilkowicach (2), Rady Sołeckiej w Bystrej (skierowane do komisji
infrastruktury),

- odczytał petycję Fundacji Nowe Spektrum skierowaną do Rady Gminy o podjęcie uchwały -
przekazano Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o wypracowanie stanowiska w sprawie. Petycja została
przekazana radcny prawnemu z prośbą o opinię w sprawie,

- pismo ze SP nr l w Bystrej zawierające podziękowanie za dostrzeżenie zasadności
planowanego remontu (przebudowa szatni oraz adaptacja pomieszczenia na bibliotekę),

- pismo z AQUA S.A. - z którego wynika, że zgodnie z wytycznymi Wód Polskich dokonano
weryfikacji projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków. AQUA regulamin
poprawiła i przestała Radzie Gminy do uchwalenia - skierowano na posiedzenie komisji
infrastruktury.

- naczelnik II US w Bielsku - Białej - w sprawie oświadczenia M. Goliszewskiego - prośba
o uzupełnienie oświadczenia.
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12. Zakończenie.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął XXXIII sesję Rady Gminy
Wilkowice.

Przewodniczący
Rada Gminy Wilkowice

/y o ^-/^ ^^. ^^e^

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl

Szczegółowa przebieg Sesji, w tym treść wystąpień radnych zarejestrowany został na nośniku
elektronicznym i jest opublikowany na stronie www.wilkowice. pl, w zakładce "Gmina - Transmisje
z posiedzeń Rady Gminy" oraz na BIP-ie w zakładce "Rada Gminy - Transmisje z posiedzeń Rady
Gminy" i stanowi załgcznik do protokołu z 29 września 2021 r.

Do w/w protokołu załączone sq również wszystkie uchwały, opinie i stanowiska wynikające
z porządku obrad.
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